

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 031/19-20
「東華三院中學聯校湖南省參訪團」

敬啟者：

東華三院原定於本年九月舉行「東華三院中學聯校湖南省參訪團」，因行程安排問題，改期至二零二零年三月十一日(星期三)至十五日(星期日)舉行。上述參訪活動只邀請中三及中四的學生參加。

由於當時已招募的中四學生現時已升讀中五，考慮中五學生目前學業比較緊張，現將會重新招募中三及中四的學生。所有在去年遞交的報名資料，東華三院已經全部銷毀，報名表格將不會發還。

衷心感謝各位家長對上述活動的支持。敬請各位家長填寫以下回條，以示知悉「東華三院中學聯校湖南省參訪團」最新資訊，並請於十二月十六日(星期一)將已填妥之回條逕交梁玉蘭助理校長，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與梁玉蘭助理校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




謹啟
(陳妙霞)

二零一九年十二月十二日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 031/19-20
「東華三院中學聯校湖南省參訪團」

班號: _____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉「東華三院中學聯校湖南省參訪團」重新招募及報名資料已經銷毀之事宜。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署: _____

家長姓名: _____

二零一九年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 031/19-20
TWGHs Student Hunan Study Tour

12th December 2019

Dear Parents

In order to provide students with whole person education and let them learn more about the development in Hunan, TWGHs Student Hunan Study Tour has been organised. The tour will be held on 11th March 2020 (Wednesday) to 15th March 2020 (Sunday). For the details of the tour, please refer to the Chinese version.

Please kindly return the signed reply slip to Miss Leung Yuk Lan on 16th December 2019 (Monday). Please feel free to contact Miss Leung Yuk Lan on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Chan Miu Ha', written in a cursive style.

Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.